
Referat fra Allmøte Taiga`n  

Dato: 30.10.2014 
Tilstede: 33 medlemmer 
Sted: Østlandske Lettmetall 
 

1. Økonomi 
Kasserer Olav informerte kort om økonomisk status. Jevnt stigende økonomi som skyldes 
flere medlemmer og ikke minst positive bidrag fra medlemmene.  
 

2. Basarkomiteen 
Susan informerte om den pågående basaren. Av 100 bøker så er 32 bøker solgt og 41 bøker 
ute for salg. Håper resterende 27 bøker vil bli solgt på stand på Kremmertorget 8/11 og Amfi 
5. og 6/12. Trekningen er på Lille Gråberg 13/12. Dersom alle bøkene blir solgt vil det gi en 
inntekt a kr 100.000,- hvorav kr 20.000 vil bli gitt i gave til håndballgutta i februar. Av rest. 
overskudd er det ett krav fra basarkomiteen til styret; gratis busstur til Arendal. Resten av 
overskuddet er det opp til styret å forvalte. Oppfordring til alle: kom på basaren på Lille 
Gråberg lørdag 13/12, åpent fra kl 1545-1800. Det vil bli salg av enkel bevertning.  
 

3.  Ny hjemmeside 
Jon Ole gikk igjennom den nye hjemmesiden som er under utvikling og oppdatering. NYHET: 
mulig å melde seg på buss via registrering på web. SMS-påmelding vil fortsatt være mulig.  
- Gullfarge eller grå skrift mot hvit bakgrunn blir endret på for bedre lesbarhet 
- Årshjulet som er lagt ut er med forbehold om løpende endringer (kan og fås i papirform) 
- Opprette nye faner under «aktivitet»: underavd.: Trim og trøkk og Sysnellene. 

Generell info om gruppene, positivt å vise mangfoldet vårt, aktive på flere arenaer. 
- Vi vil forsøke få til nyhetsbrev som sendes til de vi har e-postadressene til 
- E-postadressene til styret vil bli oppdatert  
- Kleskolleksjonen – her vil det komme oppdatering på web 

 
4. Facebook 

Linda sa litt om Taiga`n lukket gruppe på Facebook. Av 190 medlemmer er 112 på FB. Fint 
med åpen og ærlig dialog. Det man skriver på face må også kunne sies face-to-face på gata. 
Direkte spørsmål kan også rettes direkte til styret. 

 
5. Kronekampen lørdag 08.11.2014 kl 1600 

Jim informerte om at Kalle trenger frivillige fra Taiga`n: legge ut klappere ++ på alle setene.  
6-7 stk meldte seg frivillig. Jim legger også ut informasjon om dette på Taigan sin FB-gruppe. 
 

6. Forventninger til styret 
Ordet var fritt. Tilbakemeldinger på at Taiga`n som gruppe virker samstemt innad og utad. 
Enighet om det vi står for. Vi er en supporterklubb hvor målet er at vi kommer oss rundt på 
kamper og får støttet gutta. Harmoni i gruppa og et godt miljø i medlemsmassen.  
 

7. EM for herrer arrangeres i Polen i perioden 17. – 31. januar 2016 
Sysnellene er godt i gang med sparing til EM i Polen januar 2016, alle bør starte sparing nå  


